
 

 
 

 
Дорогие Друзья! 

Выражая свою искреннюю признательность руководству Тайского университета, хочу поздравить вас 

со столь значимым мероприятием как 2-я Международная конференция по технологиям, науке и 

управлению – 2022 (ICTSA-2022). Встречи ученых из разных стран, работающих по одинаковым 

научным направлениям позволяет не только обменятся знаниями, но дает толчок к новым идеям, 

позволяет находить решения для самых сложных задач. Но это не главное, главное то что такие 

встречи позволяют находить единомышленников, партнеров и друзей! От себя хочу поздравить 

участников 2-я Международной конференции по технологиям, науке и управлению – 2022 (ICTSA-

2022), пожелать творческой и плодотворной работы!  

 

Dear Friends! 

 

Expressing my sincere gratitude to the leadership of the Taiz University, I would like to congratulate you on 

such a significant event as the 2nd International Conference on Technology, Science and Administration 

– 2022 (ICTSA-2022). Meetings of scientists from different countries working in the same scientific fields 

allows not only to exchange knowledge, but gives impetus to new ideas, allows finding solutions to the most 

complex problems. But this is not the main thing, the main thing is that such meetings allow you to find like-

minded people, partners and friends! On my own behalf, I want to congratulate the participants of the 2nd 

International Conference on Technology, Science and Management – 2022 (ICTSA-2022), wish them creative 

and fruitful work! 

 

 

Prof. Dr. Andei A. Boiko 
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